附件三：报名表
Attachment 3: Registration Form

	参赛院校名称
Name of University/College
	

	负责人信息栏（仅限教师身份）
Person in charge information column (only for faculty)

	姓名
Name
	
	性别
Gender
	
	手机号码
Mobile Number
	

	职称
Professional Title
	
	职务
Position
	

	通讯地址
Address
	

	电子邮箱
E - mail
	
	备注
Note
	

	其他人员信息栏（本栏目人数限制在九人）
Other personnel information column (the number of people in this column is limited to nine)

	序号
No.
	姓名
Name
	出生年月
Date of Birth
	所在学院
Major 
	本科/硕士
Undergraduate or Master
	学号
Student ID

	1
	
	
	
	
	

	2
	
	
	
	
	

	3
	
	
	
	
	

	4
	
	
	
	
	

	5
	
	
	
	
	

	6
	
	
	
	
	

	7
	
	
	
	
	

	8
	
	
	
	
	

	9
	
	
	
	
	

	需要说明的情况Other situations need to be clarified
	
	

	参赛声明:
Statement:
1. 参赛队伍所有成员已阅读所有参赛细则。
Make sure that all the members of your team have read all the Competition rules.
2. 参赛队伍保证以上信息真实有效。
Make sure that all the information above is real and effective.

负责人签名:

Signature of person in charge:  


注意事项：
1.请使用中文（包括拼音）或者英文填写此表，并且发送至邮箱：ydylmntp2024@163.com
2.如果队伍成员尚未完全确定，可以留待日后补充或更改，每支队伍人数限定在十人：总数十人包括带队老师或者指导老师以及参赛队员。其他人员将无法得到参赛证明和现场旁听的机会。
3.提交确定且完整参赛名单的截止时间另行通知。

Attentions:
1. Please fill in the Registration Form in Chinese (includes PINYIN) or English and send it to: ydylmntp2024@163.com.
2. If the team members have not been fully determined, future supplement and/or changes will be allowed, with the total number of team members limited to ten. This total includes the team leader or instructor and the participating team members. Additional individuals will not be eligible to receive a participation certificate or attend the on-site audit.
3. The deadline for submitting a confirmed and complete entry list will be announced separately.
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